
Vergadering Statencommissie Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie op 
woensdag 29 juni 2022 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.4.  Gezamenlijke reactie van Gedeputeerde Staten van Drenthe en Groningen op 

Besluitvorming instandhouding luchthaven Eelde (afschrift brief van 7 juni 2022 aan 
het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat) 

A.5. Jaarstukken 2021 en 1e Kwartaalrapportage van Groningen Airport Eelde NV (GS-
brief van 14 juni 2022) 

B.1. Brief van het Ministerie van Infrastructuur en Waterschap van 31 mei 2022 over 
Regionale Luchthavens 

 
Fractie GroenLinks, dhr. S.R. Pormes 
1. Een verzoek aan de gedeputeerde om GAE uit te nodigen in een speciale informatie 

bijeenkomst. Het lijkt de fractie van GL beter dan dit te agenderen. Bij voorkeur voor het 
zomerreces. 

2. Heb eveneens een simpele vraag naar aanleiding van rapportage GAE. Hierin wordt gesteld 
dat men de procedure zijn gestart om een andere accountant aan te stellen. Maar niet wat 
hiervan de reden is? Dat roept alleen maar meer vragen op. 

 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
 
 
C.1. Subsidieverlening project Bedrijfswaterstofbussen voor wijkteams Noordenveld (GS-

brief van 21 juni 2022)  
 
Fractie CDA, dhr. G. Zuur 
In de brief C.1 van 21 juni jl. verzoekt het College van GS aan PS om eventuele wensen of 
bedenkingen kenbaar te maken over Subsidieverlening project Bedrijfswaterstofbussen voor 
wijkteams Noordenveld. Met dit voornemen van het College van GS wordt 1/7 deel (€ 250.000,-) van 
het beschikbare budget (€ 1.750.00,-) besteed. De CDA-fractie heeft daarover de volgende vragen: 
1. Is het bij het College van GS bekend of er al bij meer gemeenten belangstelling is voor onderdeel 

HEAVENN/Waterstof?; 
2. Op welke wijze worden eventuele volgende aanvragen voor dit onderdeel afgehandeld? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 


